
Hørringssvar fra Vejlebro vedr. kvalitaterapporten 

I skolebestyrelsen på Vejlebro har vi med interesse og bekymring læst kvalitatsrapporten for 

Ishøjs skolevæsen 2015. 

 

Vores oplevelse, når vi læser rapporten er, at det store arbejde, der dagligt gøres på skolen, 

desværre ikke afspejler sig i alle karakter og testresultater af skolens elever.  

 

Målet på Vejlebro er at alle elever, uanset fagligt ståsted går til eksamen. Ingen af vores 

elever er undtaget for at gå op til afgangsprøven, som det sker på andre skoler. Det påvirker 

naturligvis resultatet. Vi anser det for vigtigt, at alle elever kommer til prøven, uanset 

prøvens resultat. Det gør vi for, at alle elever skal have mulighed for, at komme videre på 

ungdomsuddannelse efter endt folkeskole. 

 

Vi glæder os over at resultaterne af de læsetests som Læsekonsulenten for Ishøj Kommune 

afholder med eleverne, viser betydelige bedre resultater, end de nationale tests.   

 

Vi forventer at de nye muligheder, der er i skolereformen, vil medvirke til en positiv 

ændring. Ligesom de indsatser der er på områderne; læsning og matematik, vil gøre en 

positiv forskel for eleverne og deres karakterer.  

 

På Vejlebro har vi fokus på trivsel, skole-hjemsamarbejdet, understøttende undervisning og 

pædagogernes deltagelse i undervisningen. En del af det fokus udmønter sig i principper for 

skolens virke, herunder hvilken rolle og ansvar forældrene har. Vi forventer at de indsatser 

også vil medvirke til øget læring og trivsel. 

 

Vores ønske for det videre arbejde med rapporten er, at vi får mulighed for at benchmarke 

os med andre skoler som har fundet løsninger, hvor vi mangler løsninger.   

 

På vegne af skolebestyrelsen på Vejlebro 

Henriette Ritz Kylmann 

Forkvinde Vejlebro 


